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Z A P I S N I K 

 
 

S druge sjednice Regije zapad održane 14.11.2012. u Hotelu Histria, Pula, s početkom u 
18:30 sati 
 
Nazočni: PDG Borut Borja Kopani, LC Opatija , Branka Crnković-Stumpf – ZC, LC Rijeka, Lidija 
Starčević – ZC, LC Korzo, Marina Tauković – predsjednica LC Rijeka, Boris Jugovac – ZC, LC 
Poreč, Vesna Plavšić – predsjednica LC Pula, Nelo Bernaca – tajnik LC Pula, Branka Orlić, LC 
Pula, Sandra Jagodin – predsjednica LC Poreč, Marko Mikašinović, NCLC Adriatic Rijeka, 
Silvano Ritoša, LC Poreč, Darko Ćuruvija – RC Regije Zapad, tajnik LC Opatija. 
 
Ispričani: Ivica Jerčinović LC Frankopan, Novi Vinodolski, Karin Mimica LC Opatija, Mateja 
Jelača – predsjednica Campus LC Universitas Fluminensis, Domagoj Gajski, Campus LC 
Universitas Fluminensis, Damir Sila-Zih, Leo RC, Leo klub Rijeka 
 
Prije sjednice prisutni su se okupili u predvorju, gdje je LC Pula priredio mali domijenak 
dobrodošlice. 
 
Sastanak je započeo u 18:45. Predsjedavaući Regije Zapad, Darko Ćuruvija, pozdravio je sve 
prisutne a posebno PDG Boruta Borju Kopania koji je u funkciji i predstavnika LC Opatija, te 
predsjednicu LC Pula Vesnu Plavšić, zahvaljujući joj na izvanrednom gostoprimstvu. 
Pozdravio je i prisutne ZC Branku Crnković-Stumpf, Lidiju Starčević i Boris Jugovca, kao i sve 
ostale predsjednike, tajnike i prisutne lionse. 
 
Nakon toga obavijestio je prisutne da je pred petnaestak dana umro zaslužni član i duša 
lionizma u Slavonskom Brodu – Zlatko Mihić, te je pozvao prisutne da minutom šutnje odaju 
počast preminulom lionsu. 
 
Predloženi dnevni red usvojen je bez primjedbii dopuna: 
 

1. Usvajanje Zapisnika sa I sjednice Regije Zapad 03.10.2012. 
2. Kratko izvješće o 1. Sjednipi Proširenog Kabineta, Našice 20.10.2012. 
3. Kratko izvješće  o stanju u Regiji Zapad sa 31.10.2012. 
4. Obveze klubova u Regiji 

4.1. WMMR 
4.2. Neizvršene financijske obveze 
4.3. Preregistracija novog rukovodstva klubova 
4.4. Registar neprofitnih organizacija 
4.5. Odobrenje za humanitarni rad 
4.6. Ažuriranje podataka na Webu Distrikta i LCI 

5. Plan i program rada u Regiji 
5.1. Izvješće dužnosnika Regije o obilasku klubova 
5.2. Klubske akcije 
5.3. Akcija Regionalnog značaja 
5.4. Sudjelovanje u Distriktualnim akcijama 
5.5. Priprema sjednice Kabineta  16.02.2013 
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5.6. Priprema Konvencije 2013  25.05.2013 
5.6.1. Usvajanje Poslovnika i pratećih materijala za izbor kandidata za drugog 

viceguvernera(2VG) 
5.6.1.1. Usvajanje Poslovnika Regije Zapad o izboru kandidata za 2VG 
5.6.1.2. Usvajanje Izjave za prihvaćanje kandidature za 2VG 
5.6.1.3. Usvajanje glasačkog listića za izbor kandidata za 2VG 
5.6.1.4. Usvajanje rezultata glasovanja za 2VG u klubu 

5.6.2. Izbor Izbornog povjerenstva Regije Zapad 
6. Pomoć u radu kluba 

6.1. Club Excellence Program 
6.2. Club Pit Stop Checklist 
6.3. e-Clubhouse 
6.4. How are your ratings 
 

Ad 1 
RC Ćuruvija je naglasio da je Zapisnik prve sjednice poslan svima sa zamolbom da se očituju o 
eventualnim primjedbama na Zapisnik. Kako do danas nije primio nikakvih primjedbi mili 
prijedloga za izmjenu, stavio je Zapisnik na glasanje. 
Zapisnik s prve sjednice Regije Zapad od 03.10.2012. jednoglasno je usvojen. 
 
Ad 2. 
Na prvoj sjednici Proširenog Kabineta guvernera D-126 bili su Branka Crnković-Stumpf, ZC, 
Marina Tauković, predsjednica LC Rijeka i Darko Ćuruvija, RC. Već u petak 19.10. dlegacija je 
sudjelovala u edukaciji, sudjelovala na humanitarnom koncertu, te svečanoj večeri, gdje je 
primljeno 5 novih članova u LC Našice. 
U subotu 20.10. u ranim prijepodnevnim satima održana je sjednica Leo Distrikta 126, kojioj 
je prisustvovao Darko Ćuruvija. Pod rukovodstvom predsjednice Petre Angebandt vrlo 
efikasno e odrađen cijeli dnevni red. Od značajnih točaka treba napomenuti da je usvojen 
plan rada, te donesena odluka o sufinanciranju Leo distrikta sa dvadeset kuna po Leo članu, 
što bi trebalo na razini klubova objediniti. 
Odmah nakon toga održana je sjednica Proširenog Kabineta guvernera D-126. Uz nazočnost 
60-setak predsjednika, tajnika, dužnosnika i čkanova, te IPD Janeza Bohoriča odrađen je 
pozamašni dnevni red. Najznačajnije točke bile su : Glavne naznake rada Kabineta za lions 
godinu 2012/2013, Izvješće guvernera i predsjedavajućih regija  u radu klubova kao i analiza 
stanja članstva i klubova u D-126. 
Nakon sjednice slijedilo je razgledavanje dvorca Pejačević, delegacija se vratila kući. 
 
Ad 3.&4. 
Predsjedavajući Regije Zapad predložio je da se točke 3 i 4 objedine. Te je konstatirao: 
WMMR se i dalje ne šalje redovito. Najveće kašnjenje (4 mjeseca) ima LC Lovran, a za njim je 
LC Frankopan(3). Glede financijskih obveza prema LCI-u, na današnji dan NEMA dugovanja 
dužih od 90 dana, no upozoreno je da klubovi koji imaju obvezu plaćanja Leo članarine vrlo 
brzo dolaze u kritičnu zonu. RC je posebno pohvalioLC Poreč, LC Pula, LC Korzo, te LC Rijeka i 
LC Sušak koji su u cijelosti podmirili dugovanja prema Distriktu. Dužnici su još LC Lovran, LC 
Frankopan, NCLC Adriatic i CLC Univ.Flum. u punom iznosu te LC Opatija u pola iznosa. 
Uvidom u Registar udruga RH vidi se da neki klubovi nisu još obavili preregistraciju novog 
rukovodstva (LC Novigrad, LC Lovran, LC Frankopan, C Campus Univ. Flum.). U pogledu 
registracije klubova kao neprofitne organizacije RC je konstatirao da to još nisu obavili LC 
Lovran, LC Flankopan, LC Korzo, NCLC Adriatik, LC Sušak i CLC Univ. Flum. Odobrenje za 
humanitarni rad nažalost  još uvijek ima mali broj klubova ( LC Rijeka, LC Opatija), dok su 
neki u fazi ishođenja suglasnosti. Ažuriranje podataka na web-u, je nešto bolje. I dalje neki 

mailto:lc.regijazapad@gmail.com�


2012/2013 OIB 53007402621 •  MB 01384236  • Žiro račun 2340009 – 1110018022 3 
IBAN :  

lc.regijazapad@gmail.com  
zapisnik regije zapad 14 11 12 

 

klubovi nisu ažurirali svoje podatke na Distriktualnom webu, premda tajnik distrikta 
maksimalno izlazi u susret onima koji imaju poteškoća sa radom na web-u. Inače RC je 
pohvalio interaktivnost Distriktualnog weba, jer svatko ovlašten (tajnici i predsjednici) mogu 
sada samostalno objavljivati vijesti iz svojih klubova ili najave svojih akcija. 
Glede broja članova u odnosu na 30.09. bilježi se na nivou Regije Zapad odlazak 15 članova, 
ali i prijem 4 nova člana (LC Opatija). 
Još jednom je naglašeno da se članova, koji ne rade i ne plaćaju članarinu, treba što prije 
rješiti. Najbolje vrijeme brisanja članova je do 15 12 i do 15 06 u godini. Naime tako se neće 
ubrajati u članstvo za koje LCI naplaćuje članarinu. 
 
Ad 5. 

5.1. U uvodnom dijelu RC je spomenuo da je sa ZC-ima posjetio 4 kluba u Zoni II i 
Zoni III. Zamolio je ZC da svaki od njih iznese kratki pregled aktivnosti u svojoj Zoni. 

U Zoni II, ZC Lidija Starčević istakla je posjet LC Frankopan u Novom vinodolskom. U 
vrlo ugodnoj atmosferi u prisustvu predsjednika I. Jerčinovića, tajnice T. Radić, dopredjsenika 
i prošlogodišnjeg predjsdnika raspravljalo se o problemima u klubu i mogućnoastima da se 
rješe. Posebno se razgovaralo o pripremi sjednice proširenog Kabneta u Novom. Premda se 
vidjelo da je glavni problem smještaj sudionika, rastanak je bio optimističan. 
Pored toga Lidija je istaknula problem Leo kluba Korzo-Lovran. Naime i pored toga što LC 
Korzo redovito plaća članarinu za Leo klub, klub je neaktivan i praktički pred raspadanjem. 
Razgovarano je i sa Leo RC Damirom Sila-Zih-om, koji se slaže da klub ne radi. No postoje 
mladi ljudi koji su vezani za LC Korzo i povremeno im pomažu, a članovi su Leo kluba Korzo-
Lovran, koji bi htjeli nastaviti sa radom kluba. Nakon rasprave, zaključeno je: 
Praksa pokazuje da dvojno mentorstvo nije sretnmo rješenje. Predlaže se da se klub 
reaktivira na način da se uključi još mladih ljudi s područja Rijeke, te sazove skupština, 
izabere novo rukovodstvo (koje se ionako trebalo promjeniti), a mentorsto prepusti samo LC 
Korzo. 

U Zoni III Branka Crnković-Stumpf i RC obišli su tri kluba. Prvi je sastanak održan sa 
članovima NCLC Adriatic gdje je nekoliko članova postalo potpuno neaktivno. N sastanku je 
dogovorena strategija daljnjeg rada kluba te im se pomoglo savjetima kako neke stvari rješiti. 
Rezultat roga je da je četvero ljudi istupilo iz kluba, ali postoje naznake da će se primiti novi. 
Slijedio je posjet LC Rijeka, gdje je bio užitak slušati i pratiti konstruktivne prijedloge, 
diskusije i zaključke. Campus Lions Club Universitas Fluminensis bio je treći klub koji su 
posjetili Branka i Darko. I u ovom klubu sazrela je situacija da se rješe financijskog balasta – 
članova koji nisu aktivni ali i ne plaćaju članarinu a njih ima oko 12. Skupština je tada donijela 
nekoliko odluka: Dosadašnji predskednik Tin Nadarević dao je ostavku na mjesto 
predsjednika radi familijarnih razloga. Ostavka je prihvaćena, a za novu predjsenicu izabrana 
Mateja Jelača. Najavili su i prijem novih članova, i prikazali šrezentaciju o Lionizmu koju će 
postaviti na web stranice Sveučiliška kako bi promovirali lionizam. 

U zoni I Boris Jugovac je u kontaktu kako s LC Novigrad i LC Poreč, tako i s LC Pula. O 
samim aktivnostima biti će rječi kasnije. 

5.2. Hvale vrijedna je akcija LC Pula, zajedno sa LC iz Nimsa – Francuska, prikupljanja 
starih naočala i leća. I većina drugih klubova imala je također zapaženih akcija i aktivnosti na 
nivou lokalne zajednice. 

Ne zaboraviti i na „Reading Action Program“, akciju koju promovira Internacionalni 
predsjednik W.A.Madden. Prezentiran je program kao i popis projekata koji se mogu uklopiti 
u akciju. 

5.3.Boris Jugovac je zamolio Branku Orlić da prisutne upozna sa stanjem projekta 
„Botanički vrt za slabovidne“. Branka je detaljno elaborirala na čemu se trenutno radi, te koji 

mailto:lc.regijazapad@gmail.com�


2012/2013 OIB 53007402621 •  MB 01384236  • Žiro račun 2340009 – 1110018022 4 
IBAN :  

lc.regijazapad@gmail.com  
zapisnik regije zapad 14 11 12 

 

su sve kontakti poduzeti da se upozna šira zajednica sa ovim projektom i dobije podrška. 
Apelirala je da se na konkretne akcije uređenja slabo odazivaju članovi, te moli da se u 
klubovima više poradi na učešću članova u povremenim akcijama na terenu. 

Boris je zatim upoznao prisutne da se radi na revitalizaciji projekta „Cukrići“, koji bi 
mogao prerasti i u Distriktualni projekt. Priprema potrebne dokumentacije je u tijeku. 

RC je predložio da se kao regionalna akcija sudjeluju sa jednom Leo ekipom na regari 
„Jedrima protiv droge“. Nakon rasprave zaključeno je da se prijedlog ne prihvaća, jer bi 
značajno opteretio klubove. 

5.4. Distriktualni projekt „Poster mira“ je završen za ovu godinu. Odaziv je bio jako 
dobar, a sada se čekaju rezultati natječaja. 

Prisutni su upozoreni da se približava rok za slanje fotografija. Pa stoga treba u 
klubovima napraviti dobru selekciju. Također se prisutne podsjetilo na projekt „Razmjene 
mladih“ 

5.5. RC je podsjetio da je 3. Sjednica proširenog Kabineta guvernera D-126 planirana 
sredinom drugog mjeseca u Novom Vinodolskom. Prvi razgovori sa LC Frankopan su davali 
nade da bi se sjednica mogla održati tamo, no danas, na dan ove sjednice stigla je 
informacija da to neće biti moguće. RC je predložio da se mjesto sjednice promjeni, a da 
domaćin bude jedan od klubova koji slave godišnjicu (LC Korzo – 5 godina, LC Lovran – 10 
godina, LC Opatija – 15 godina). Večina je bila za LC Korzo, ukoliko se klub može prihvatiti 
domaćinstva, što će Lidija Starčević javiti RC. U slučaju negativnog odgovora ovlašćuje se RC 
da odluči koji od preostala dva kluba će biti domaćin. 

5.6. Guverner je za predsjednika povjerenstva za organizaciju Konvencije D-126 
imenovao Vesnu Plavšić, predsjednicu LC Pula. Dostavljena joj je preliminarna ponuda 
Briuna, te preporučeno da u direktnom kontaktu sa Guvernerom razjasni sve detalje o tom 
projektu. Ujedno treba formirati povjerenstvo, a RC predlaže  da jedna osoba bude i Boris 
Jugovac koji ima velikog iskustva u organizaciji ovakvih skupova. Konkretniju ponudu Briuna 
potrebno je imati prije kraja ove godine. 

5.6.1. Jedna od značajnih aktivnosti u pripremi Konvenciju je i izbor drugog 
viceguvernera. U tom kontekstu pripremljeni su odgovarajući dokumenti, koji su poslani u 
sve klubove na razmatranje. Pisanih, a niti usmenih primjedbi nije bilo osim od tajnika D-126. 
Kako niti na sjednici nitko nije dao primjedbe pristupilo se glasovanju: 

 5.6.1.1. Poslovnik Regije Zapad o izboru kandidata za 2VG – usvojen jednoglasno 
5.6.1.2. Izjava za prihvaćanje kandidature za 2VG – usvojen jednoglasno 
5.6.1.3.Glasački listić za izbor kandidata za 2VG – usvojen jednoglasno 
5.6.1.4.Rrezultat glasovanja za 2VG u klubu – usvojen jednoglasno 

5.6.2. RC je iznio da je po funkciji predsjednik Izbornog povjerenstva Regije 
predsjedavajući regije, dakle Darko Ćuruvija. Zamolio je prisutne da predlože još dva člana 
povjerenstva. Jednoglasno su izabrani: Lidija Starčević i Boris Jugovac. 
Ovime počinje period nominacije kandidata. Naglasio je da ukoliko neki kandidat bude iz 
kluba člana Izbornog povjerenstava isti će se tada promijeniti. 
Ad 6.  
 6.1.   Club Excelence Proces je projekt kojim se postižu uvjeti za Club Excelence 
Award, vrlo značajnu nagradu za predani rad kluba. Prezentirani materijali će biti dostavljeni 
svim predsjednicima i tajnicima na Regiji. 

6.2.  Club Pit Stop Checklist  je lista provjere pojedinih redovitih zadataka u klubu 
raspoređenih u vremenske segmente – kvartale (tromjesečja) unurat kojih su zadaci 
razvrstani u tri kategorije: Servisi društvu (Svjetski dan vida, Reading Action Programe, 
Angažiranje mladih...); Članstvo i odnosi s javnošću (rad na ordžavanju i povećanju broja 
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članova, How are your ratings, pojačati promociju Lionizma popularnim člancima, 
nastupima...); Zadatci (pokrenuti edukaciju dužnosnika, ishoditi pristup Lions portalima...) 
 6.3. e-Clubhouse sadrži upute kako formirati vlastitu BESPLATNU web stranicu na 
LCI hosting serveru. 
 6.4. How are Your Ratings je osnovno sredstvo procjene stanja u klubu. To je 
upitnik, sastavljen od četiri grupe pitanja, koji bi trebao popuniti svaki član anonimno. 
Analiza rezultata daje dobar uvid u uspjehe i probleme u klubu i pomaže pri izradi plana rada 
kako bi bio što primjereniji očekivanjima članova. 
 
Na kraju se RC zahvalio svima prisutnima a posebno predsjednici i članovima LC Pula na 
izvanrednom gostoprimstvu. 
 
Sastanak je završio u 20:15 
 
        Zapisnik sastavio 
             Darko Ćuruvija RC Zapad 
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